

Call for Paper

We are proudly announcing the International Berlin Conference on "Filtration by Textile Media". Conference topics will cover general filtration mechanisms and filtration media on the first day (14th May 2013); the second day (15th May 2013) distinguishes gas filtration from liquid/liquid and solid-liquid filtration in parallel sessions.

The conference shall bring together filtration experts from industry and academia. Lectures with high level of novelty and expertise will stimulate an excellent atmosphere for interaction and discussion of actual questions and their possible answers. The lectures will be simultaneously translated from and to English, German and if required Russian.

The choice of Berlin as conference site is taking over the symbol of bridging America and Europe, being the gate between East and West and, Berlin is a melt pot of cultures and businesses all over the earth. Seminaris Campus Hotel Berlin, the "Dahlem Cube" of Helmut Jahn, is a modern conference site with accommodation and excellent connection to public transport. And it is a good starting point for your trip to culture, museum and amazing natural surroundings of Berlin right before or after the Conference on "Filtration by Textile Media".

We kindly like to invite you to send YOUR PROPOSAL for an oral presentation of high scientific or technical content concerning "Filtration by Textile Media" latest by Dec. 15, 2012 and using the form on www.ibc-filtration.org. Present your company as an innovative technological leader. Sales and marketing presentations will not meet the expectations of the audience.

The topics of the conference include but are not limited to:

- Filter Media
- Filter Media Testing
- Pretreatment and Finishing
- Emission Control
- Data Collection and Analyses
- Gas Filtration
- Gas-Solid Separation
- Oil/Water Separation
- Solid & Liquid Separation and Centrifugation
- 3 Phase Separation
- Pressure Filtration
- Membrane Separation
- Water Treatment
- Hygienic Design
- Novel Separation Strategies and Devices

Venue and time

14th May – 15th May 2013
Seminaris Campus Hotel Berlin
Science & Conference Center
Takusstraße 39
14195 Berlin, Deutschland

Organization

The International Berlin Conference – Filtration by Textile Media is being organized jointly by TEXOCON and ITV

Institute of Textile Technology and Process Engineering

Körschtalstraße 26
73770 Denkendorf, Germany
Contact: Dr. Martin Dauner
Tel.: +49 711 9340-218
Fax: +49 9340-297
info@ibc-filtration.org

Registration

www.ibc-filtration.org
Institute of Textile Technology and Process Engineering
Körschtalstraße 26
73770 Denkendorf, Germany
Contact: Ingrid Kullen
Tel.: +49 711 9340-211
Fax: +49 9340-416
registration@ibc-filtration.org



Einladung zur Vortragsanmeldung

Wir freuen und die International Berlin Conference "Filtration durch Textile Medien" anzukündigen. Die Konferenz wird am 14. Mai 2013 die Themen: Generelle Filtrations Mechanismen und Filtrationsmedien behandeln; am zweiten Tag (15. Mai 2013) werden Gasfiltration einerseits und flüssig-flüssig sowie fest/flüssig – Trennung in parallelen Sitzungen diskutiert.

Die Konferenz soll Filtrationsexperten aus Industrie und Forschung zusammenbringen. Vorträge mit hohem Anspruch an Neuigkeit und Qualität werden eine hervorragende Atmosphäre für Kommunikation und Diskussion aktueller Fragen und ihrer Antworten schaffen. Die Vorträge werden simultan in und von englisch, deutsch und ggf. russisch übersetzt.

Berlin als Veranstaltungsort knüpft an die Symbole der Brücke zwischen Amerika und Europa und des Tors von Ost nach West an und, Berlin ist ein Schmelztiegel von Kulturen und Geschäftsbeziehungen auf der ganzen Erde. Seminaris Campus Hotel Berlin, der "Dahlem Cube" of Helmut Jahn, ist ein moderner Veranstaltungsort mit Unterkunft und hervorragender Anbindung an den öffentlichen Transport. Und es ist ein guter Ausgangsort für Ihren Ausflug zu Kultur, Museum und großartiger natürlicher Umgebung von Berlin vor oder nach der Konferenz über "Filtration durch Textile Medien".

Wir würden uns freuen die Anmeldung für IHREN VOTRAG mit hohem wissenschaftlichen oder technischen Inhalt, Filtration durch Textile Medien betreffend, zu erhalten. Der Annahmeschluss ist der 15. Dez. 2012. Bitte verwenden Sie die Vorlage auf www.ibc-filtration.org. Präsentieren Sie die innovative technische Führerschaft Ihres Unternehmens! Verkaufs- und Marketing Vorträge werden nicht die Erwartungen der Zuhörerschaft treffen.

Eine Auswahl der Konferenzthemen zu denen wir Ihre Beiträge erbitten:

- Filter Media
- Filter Medien Testung
- Vorbehandlung und Ausrüstung
- Emissionsüberwachung
- Datenerfassung und Analyse
- Gas Filtration
- Gas-Festtrennung
- Öl-/Wasser-Trennung
- Fest-Flüssigtrennung / Zentrifugation
- 3 Phasen Separation
- Druck Filtration
- Membrane Separation
- Wasserbehandlung
- Hygiene
- Emission Control
- Neuartige Trennverfahren

Veranstaltungszeit und Ort

14. Mai - 15. Mai 2013
Seminaris Campus Hotel Berlin
Science & Conference Center
Takusstraße 39
14195 Berlin, Deutschland

Organisation

Die Internationale Berlin Konferenz – Filtration by Textile Media wird in Zusammenarbeit mit TEXOCON und ITV organisiert

Institut für Textil- und Verfahrenstechnik

Körschtalstraße 26
73770 Denkendorf, Germany
Kontakt: Dr. Martin Dauner
Tel.: +49 711 9340-218
Fax: +49 9340-297
info@ibc-filtration.org

Registrierung

www.ibc-filtration.org
Institut für Textil- und Verfahrenstechnik
Körschtalstraße 26
73770 Denkendorf, Germany
Kontakt: Ingrid Kullen
Tel.: +49 711 9340-211
Fax: +49 9340-416
registration@ibc-filtration.org

